

March 17, 2009

Le 17 mars 2009

Coram: McLachlin C.J. and Abella and Rothstein JJ.

Coram : La juge en chef McLachlin et les juges Abella et Rothstein

BETWEEN:

ENTRE :

Donald Russell McCrimmon

Donald Russell McCrimmon

Applicant

Demandeur

- and -

- et -

Her Majesty the Queen

Sa Majesté la Reine

Respondent

Intimée

JUDGMENT

JUGEMENT

The motion to expedite the application for leave to appeal and the application for leave to appeal from the judgment of the Court of Appeal for British Columbia (Vancouver), Number CA034450, 2008 BCCA 487, dated November 21, 2008, are granted. The appeal is to be heard with the appeals *Trent Terrence Sinclair v. Her Majesty the Queen* (32537) and *Stanley James Willier v. Her Majesty the Queen* (32769) on May 12, 2009.

La requête visant à accélérer la procédure de demande d'autorisation d'appel et la demande d'autorisation d'appel de l'arrêt de la Cour d'appel de la Colombie-Britannique (Vancouver), numéro CA034450, 2008 BCCA 487, daté du 21 novembre 2008, sont accordées. L'appel sera entendu avec l'appel *Trent Terrence Sinclair c. Sa Majesté la Reine* (32537) and *Stanley James Willier c. Sa Majesté la Reine* (32769) le 12 mai 2009.

The schedule for serving and filing material will be set by the Registrar.

L'échéancier pour le dépôt et la signification des documents sera fixé par le Registraire.

C.J.C.
J.C.C.